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	Sometimes there is no greater horror than that which we harbor inside ourselves. Such is the case with Justin R. Romine's latest indie effort, What They Say. Read on for details!

From the Press Release
They thought she had the perfect life; wealthy and privileged, an honor student with her whole life mapped out. What they didn’t know was what lied inside of her; pain and anguish; tearing at her until there was nothing left. Lost and alone, the young women (Heather Dorff), finds solace in the form of a glistening blade, splitting her skin deeply. Her obnoxious sister (Kelsey Zukowski) and her self-indulgent mother (Kitsie Duncan) are completely oblivious to her inner-turmoil. She has long since become numb to the world around her, getting that sensual release as the razor cuts deeper, watching the blood drip is all that matters. As soon as the last drop falls, the calm is stripped away from her with it. How far will she go to silence the hunger that now consumes her? Will she be able to regain control of her life, body, and sanity?

Evil lies within. How long will it stay there?

What They Say is based on a short story written from producer and star of the film, Heather Dorff. The whole story, from beginning to end, came to her on the way to work one morning during a dark time in her life. Dorff says, “It reminds me of how far I've come emotionally and in life in general since I wrote the short. It's a story very close to my heart as I really love and cherish the dark tone of the story. I had never written anything similar to the short before then, and since I realized it could be made into a film and started pre-production it has become that much more important to me”.

What They Say is a short dark drama with horror elements, but it is not a horror film. It centers around the young woman’s inner struggles, constantly fighting against the darkness that lies inside her. We are brought inside of her mind which she keeps utterly closed off from the world around her. She fears and has weaknesses just like anyone else. Everyone in her life is extremely superficial. They are desperate to shed a positive image of themselves even if they hold ugly emotions inside. The protagonist holds everything on the inside until she can't any longer, and she begins to lose control. Heather Dorff on her character: “She's damaged. Broken. I don't think she knows how to piece herself back together anymore. I don't think she wants to”. 

Co-star, Kelsey Zukowski adapted Heather’s short story in to the script. “As soon as Heather told me about it I was immediately drawn to it and knew it was something I wanted to be involved with. It takes your average suicidal demise story and makes it much more visceral and raw; that dark urge inside hungering for more. There‘s a great questioning of whether there‘s still hope or if it defeating this girl is inevitable”, says Zukowski. 

What They Say will be filmed in Chicago this spring and directed by Justin R. Romine of Fathead Films. Co-founder of Fathead Films, Keith Romine, is a producer of the project as well. Fathead Films recently wrapped up their short Chicago-based vampire film, Afraid of Sunrise, also starring Heather Dorff. What They Say also stars Kitsie Duncan and Tina Renee as the “the best friend”. It is set to premiere at The Chicago Horror Film Festival this September. 
	Иногда нет большего ужаса,чем тот,что скрывается в нас самих.Так обстоит дело и с последней работой Джастина Р.Роумина в жанре инди “What They Say”.

Из пресс-релиза

Они думали,что у неё идеальная жизнь:студентка-отличница из богатой и привилегированной семьи,у которой вся жизнь распланирована.Но они не знали,что было у неё внутри-эти боль и страдания,мучающие её до полного опустошения.Потерянная и одинокая,молодая женщина(Хизер Дорфф) находит утешение в виде блестящего лезвия,оставляющего на коже её глубокие порезы.Её надоедливая сестра(Келси Жуковски) и мать(Китси Данкан),потакающая своим желаниям,не обращают ни малейшего внимания на её внутреннее состояние.Она давно уже стала невосприимчивой к окружающему миру.Единственное,что имеет значение для неё,-это наблюдать за тем,как сочится каплями кровь,и чем глубже вонзается в её плоть лезвие бритвы,тем большее она ощущает облегчение.Вместе с последней стекающей каплей она лишается спокойствия.Как далеко она пойдёт,чтобы подавить то чувство голода,которым сейчас охвачена?Сможет ли она вернуть контроль над своей жизнью,телом и разумом,в которых поселилось зло?

Сколько оно будет там находиться?

“What They Say” основано на маленьком рассказе,написанном продюсером фильма и исполнительницей главной роли Хизер Дорфф.Весь рассказ от начала до конца созрел у неё в голове однажды утром по дороге на работу в тяжёлый период её жизни.Дорфф говорит:«Это мне напоминает о том,насколько далеко я зашла в эмоциональном плане и в жизни вообще с тех пор,как написала эту историю.Этот рассказ мне очень близок,поскольку я на самом деле люблю мрачную атмосферу этой истории.Я не писала ничего подобного раньше,и с тех пор,как поняла,что из неё можно сделать фильм,и начала подготовку к постановке,она стала для меня намного важнее.»

“What They Say”- это мрачная драма с элементами хоррора,но это не фильм ужасов.В центре этой драмы внутренняя борьба молодой женщины,борющейся со злом,засевшем внутри её.Пред нами предстаёт её внутреннее состояние,которое она закрывает от внешнего мира.Она боится,и,как у всех,у неё есть слабости.В её жизни все очень поверхностны.Они отчаянно пытаются представить себя в выгодном свете,даже если внутри себя питают дурные чувства.Главная героиня держит всё внутри до тех пор,пока,наконец,не выдерживает,начиная терять контроль.Хизер Дорфф так говорит о своей героине:«Она сломана.Разбита.Думаю,что она не знает,как ей теперь прийти в себя.Мне кажется,она и не хочет этого.»

Келси Жуковски,также занятая в этом фильме,адаптировала маленькую историю Хизер для сценария.«Как только Хизер рассказала мне об этом рассказе,он сразу привлёк меня,и я поняла,что это то,в чём я хочу участвовать.Он берёт обычную историю суицидальной смерти и делает её гораздо более внутренней,интимной что ли,и тонкой,этот мрачный порыв внутри,жаждущий большего.И ещё большой вопрос,есть ли всё-таки надежда или то,что убивает эту девушку,неизбежно»,-говорит Жуковски.

 “What They Say”будет снимать этой весной в Чикаго режисёр Джастин Р.Роумин из Fathead Films. Сооснователь Fathead Films Кейт Роумин является также одним из продюсеров этого проекта.Fathead Films недавно закончили в Чикаго съёмки короткометражного фильма о вампирах “Afraid of Sunrise”,в котором также снялась Хизер Дорфф.В “What They Say” задействована также Тина Рини в роли «лучшей подруги» главной героини.Премьера должна состояться на чикагском Фестивале фильмов ужасов в сентябре этого года.


